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Nr. Onderwerp

1 Welkom
Arend en Jos heten iedereen welkom bij het 1e overleg van de klankbordgroep. Jos geeft 
aan blij te zijn met het feit dat de klankbordgroep meedoet aan de verdere uitwerking van 
de plannen. Het ontwerp is in september op democratische wijze door de gemeenteraad 
vastgesteld en de opgave is nu om met elkaar tot een optimale uitwerking te komen.

2 Toelichting Raadsbesluit, overleg komende periode, Communicatie met B&W > 
projectleider, finetunen plan

Arend geeft aan dat de klankbordgroep bestaat uit een vaste groep mensen met wie de 
komende jaren de verdere finetuning in het project wordt besproken. Vertrekpunt is het 
door de raad vastgestelde ontwerp inclusief de bijbehorende motie en amendementen.
 
De deelnemers aan de klankbordgroep vertegenwoordigen een VVE of een 
bewonersorganisatie. 

Arend geeft aan dat er de afgelopen periode nog schriftelijke reacties op het plan zijn 
binnengekomen bij de gemeenteraad. Hij verzoekt om deze brieven aan hem of aan Jos 
Huizinga te richten. Arend is namelijk degene die de beantwoording verzorgt.   

In dit overleg wordt het plan nader toegelicht. Voor het volgend overleg nodigen we 
mensen van het ingenieursbureau uit en de stedenbouwkundige.



3 Korte toelichting amendementen

Amendementen en moties leiden nog tot de volgende zaken:

Er komt geen blauwe zone, het blijft betaald parkeren. Het betaald parkeren is voor 
ondernemers en bewoners. Waar we over nadenken is hoe we het gebied gaan inrichten 
qua parkeren. Parkeren op de kade verdwijnt maar per saldo blijft het aantal 
parkeerplaatsen in het gebied gelijk. Verder wordt er nog uitwerking gegeven aan parkeren 
voor invaliden, parkeren op kenteken en aan het laden/lossen. Er zijn nu 2 parkeerplaatsen 
ingetekend waar even kort geparkeerd kan worden, dit kan naar 4 uitgebreid.

Er komt geen horeca-ontwikkeling op het Thor hoofd, het wachthuisje komt er wel.

Over vlaggenmast vindt nog wel overleg plaats met de Schuttevaer.

Er wordt nog bezien welke bomen (dus geen platanen) er op Maasplein/Werf komen. Er 
komt waar nodig een enkele rij bomen op de boulevard.  

De middelen uit de regiodeal worden gebruikt om op de Ringdijk een 30 km zone te maken 
en een afmeersteiger/golfbreker voor v.d. Wees.  

4. Planning

 Werkzaamheden starten voor de zomer 2021 in de Nieuwstraat. Hieromtrent 
vindt afstemming plaats met het waterschap. In april/mei vangen 
werkzaamheden aan. 

 Daarna wordt in twee fasen het Maasplein aangepakt. Werkzaamheden starten 
rond de zomer t/m eind 2021.

 April 2022 Herinrichting Ringdijk. Het plan Ringdijk is nog niet beschikbaar. Hier 
moet nog parkeergelegenheid en 30km zone worden ingepast. 

 De kade wordt in twee delen aangepakt. Eerst de afmeersteiger. V/d Wees en 
waterbus kunnen hier gebruik van maken. Daarna het talud richting 
watertoren. Werkzaamheden starten eind 2021 en duren een jaar. 

 Begin 2023 wordt Zomerlust heringericht. Aanleg en op hoogte brengen van 
Boulevard

 Begin 2024 wordt het Veerplein heringericht.  

Er worden vragen gesteld.

Gerard Deen – Talud – Er wordt een klein stukje van de kade afgesnoept. Thor-hoofd wordt 
breder gemaakt. Damwand is veel duurder dan Talud. Dit is besloten in overleg met 



Rijkswaterstaat. In overleg met hun is deze oplossing gekozen. In Dordrecht is damwand 
over. Deze kun je misschien wel kopen. Arend vertelt dat we ook rekening moeten houden 
met de waterbus. 

Joke – heeft juist gevraagd om Talud. Wil juist geen aanlegkade bij Zomerlust. 
Waar nu stenen liggen bij v/d Wees. Bij hoog water zie je deze niet. Op deze plek komt de 
aanlegkade. De getekende jachtjes zijn meer een wensbeeld, hadden niet in de tekening 
gemoeten.

Wilfried – Brieven die naar de raad sturen snap ik best dat het irritaties opwekt. Waterput 
die zou kunnen ontstaan. De straat wordt opgehoogd. We komen in badkuip. Alles moet 
goed geregeld worden. Ook qua juridische zaken. Dit kan forse schade opleveren als dit niet 
goed wordt opgepakt. Arend geeft aan dat voorzieningen waaronder een pomp worden 
getroffen om wateroverlast bij hoog water en grote regenval te voorkomen. Bij 
ingenieursbureau is bekend hoe om te gaan met hoog water, wateroverlast etc..

IJsbrand – Inhoud geven aan het plan en finetunen. Wat is het verschil? IJsbrand vraagt of 
plan Nieuwstraat al helemaal klaar is? De ingenieurs maken nog aanpassingen op de 
technische tekening. Dan wordt vergunning bij waterschap aangevraagd.

Jose – is er nu een tekening op een goede grootte voor het definitieve plan. Arend zegt dat 
deze binnen 2 weken wordt verspreid. 

Wim- Graag een antwoord sturen naar brief van José ivm juridisch adviseur die zij in 
handen hebben genomen. We kunnen er nu toch wel vanuit gaan dat paviljoen niet 
doorgaat. Zeker in deze raadsperiode niet. Deze raad heeft daar een uitspraak over gedaan. 

Jos is blij met deze discussie.
Deze bijeenkomsten zouden door meerdere mensen geluisterd kunnen worden. 
José zegt ook als we straks weer fysiek met elkaar zitten dan willen we toch juist die groep 
niet te groot hebben. We kunnen ook opnemen in Teams dat dit meer gedeeld kan worden. 

Joke is niet tegen openbaarheid maar wat voegt het toe? Wat voegt het toe om nog meer 
mensen toe te laten. De verslagen kunnen we wel openbaar maken. Laten we het gewoon 
zo houden

Frans Geers geeft aan dat hij samen met Jan Blankers de flats aan de Ringdijk 
vertegenwoordigt. Zij zorgen ook voor terugkoppeling

Maarten vraagt of er mensen rechtstreeks naar Arend mogen gaan.  Dat is natuurlijk 
akkoord. 

5. Afsluiting en volgend overleg

De klankbordgroep is geen besluitvormend orgaan. De klankbordgroep besluit niks. De 
Raad maakt beslissingen en de Raad luistert naar de klankbordgroep. We kunnen nu niet 
opnieuw de uitgangspunten ter discussie stellen.

Men vindt het geen bezwaar om elkaars mailadres in een MS teams groep te zien, dit 



maakt het eenvoudiger deel te nemen. Liever een live bijeenkomst maar zeer waarschijnlijk 
de volgende keer weer digitaal.

Arend zorgt dat voor de volgende bijeenkomst de tekening van de architect wordt gedeeld. 
De stedenbouwkundige en de ingenieur wordt gevraagd om een uitgebreide toelichting te 
geven tijdens de volgende klankbordgroep bijeenkomst 

Het volgende overleg is over ongeveer 4/5 weken


